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Studierådsmötesprotokoll 2015–04–01

Närvaro: Carolina Sartorius Studierådsordförande
Rasha El-Manzalawy Studierådssekreterare
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet
Jens Elofsson Kurskommisarie
Måns Ansgariusson Funktionär inom Studierådet
Carl Nilsson Nyman Skyddsombud, Världsmästare, Kurskommisarie
Josefin Karlsson Funktionär inom Studierådet
Emma Holmberg Ohlsson Funktionär inom Studierådet
Louise Hauzenberger Funktionär inom Studierådet
David Larsson Funktionär inom Studierådet
Amelia Andersson Funktionär inom Studierådet, Världsmästare
Per Ahlbom Jämlikhetsombud
Elise Eborn Jämlikhetsombud, fr.o.m §11

§1 OFMÖ Studierådsordförande Carolina Sartorius förklarade mötet öpp-
nat kl 12:12.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll fanns att godkänna.

§6 Information från
Externa
Representanter

Josefin Karlsson informerade om att det har varit instutionsmöte
för EIT. Man pratade om en jämställdhets- och arbetsmiljöplan
på instutionen och det var även snack om budgetnerskärningar.

Carolina Sartorius undrade hur det går med budgetnerskärning-
arna. Josefin svarade med att det går bra, man går minus och det
beror på felbudgetering. Man ska jämna ut det.

Carolina informerade om att det var programledningsmöte för D
i torsdags. Mötet var precis som C:arnas möte men gick mycket
fortare. Man tog även upp att det är väldigt få utbytesstudenter
på programmet.

Enligt den internationella koordinatorn söker de flesta till Nor-
damerika där det är svårt att komma in om man inte har bra
betyg.
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§7 Meddelanden Carl Nilsson Nyman berättade att skyddsombudkollegiet prata-
de om att man ska sätta upp en evaluering om vad en studieplats
är för att få reda på hur många studieplatser det finns. Man ser
över eduroam och det kom ut enkäter. Efter en vecka slutade folk
fylla i den. Man vill att enkäterna ska fyllas i kontinuerligt.

Carl fortsatte med att berätta att världmästarkollegiet pratade
om att titta över meriterna man kan få för att ha varit aktiv inom
sektionen. Det är väldigt otydligt nu och man kan skriva in vad
som helst och få mertier för det. Man behöver en strukturerad
lista över poster. Det nya förslaget är att det ska vara meriteran-
de ifall man har varit internationellt aktiv eller suttit i styrelse.
Man skall ha språkpubar framöver på torsdagar. Då kan man gå
på eftermiddagarna och träffa utländska studenter. Meningen är
att det ska hålla rum på de olika sektionernas uppehållsrum.

Per informerade om att det kommer vara fotbollsturnering och
att man kan anmäla lag. Det har även varit planeringsmöte för
Speak-Up Days. Man kom fram till att man ska ha temat rättig-
heter. Massa saker som kommer hända under veckan. Mer info
kommer senare.

§8 Valärenden och
nomineringar

Inga valärenden eller nomineringar.

§9 Gyllene Pekpinnen Carolina sa att det behövs något sätt att gå tillväga för att välja
den bästa kandidaten och att vi behöver utlysa att vi vill ha in
nomineringar. Carolina sa även att det är ett pedagogiskt pris
och att man bör informera att man skall utgå ifrån pedagogik.

Carl tyckte att Studierådet kunde göra som förra året då det satt
några personer i en sal som kunde ta emot röster. Amelia An-
dersson tyckte att man också borde kunna mejla in sin röst.

Måns undrade om man kunde nominera labbledare så han har
haft väldigt bra labbledare som han kan tänka sig nominera. Da-
vid tyckte att man bara skulle nominera folk som föreläst, och
om det ska vara en doktorand så måste det vara någon som har
föreläst, annars fyller doktoranden nästan samma roll som labb-
handledaren.

Carl tyckte att vi hade kunnat sätta upp affischer så att männi-
skor vet vad det är som är på gång. Per tyckte att SRD behöver
en roll-up.

§10 Avslutade kurser Per berättade att han inte har fått CEQ-enkät utskickad för data-
basen . Carl undrade om tentaresultaten inte borde komma om
en vecka men fick svaret att det kommer dröja mer på grund av
påsken.

Det informerades även att man har 1-2 veckor till att fylla i CEQ-
enkäterna.
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§11 Pågående kurser David berättade att AlgoDaten har fått många positiva kommen-
tarer och även att kommentarerna från ettorna kring Metodiken
är bra.

Måns tyckte att informationsöverföringen är väldigt bra men att
han känner att kursmaterialet är väldigt ouppdaterat och ska ta
upp detta med kursansvarig.

Det är även viktigt att man kursanmäler sig i tid då det har fun-
nits problem inom grundblocket med att det inte finns plats i
kurserna.

§12 Övrigt Carl berättade att inom skyddsombudskollegiet pratade man om
att IKDC kostar mycket att driva. Nu har man en fond som ger
4,5 miljon varje år men pengarna tar slut om 2 år. Man har inte
lyckats hitta något sätt att få pengar än.

Måns undrade när Studierådet samlar in nomineringar nästa vec-
ka. Svaret är på torsdagen.

§13 OFMA Mötesordförande Carolina Sartorius förklarade mötet avslutat kl
12:56.

Vid protokollet

Rasha El-Manzalawy
Studierådssekreterare

Justeras

Carolina Sartorius
Studierådsordförande
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